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20141119-MvS-Pateao-Radio-uitzending-Martijn-als-gastspreker 
 

Johan: Welkom beste luisteraars bij aflevering 95 van Pateo Radio, het is woensdagavond 

19 november 2014, mijn naam is Johan Oldenkamp en het belooft een zeer fantastische 
uitzending te worden want mijn gast is Martijn van Staveren en ik heb vanuit verschillende 

hoeken gehoord dat Martijn iets heel interessants te vertellen heeft dus ik ben heel 
benieuwd hoe deze aflevering eruit gaat zien. 
Martijn, welkom in de uitzending! 

Martijn: dankjewel Johan, ik vind het ontzettend leuk om vanavond als gast bij jullie te 
mogen zijn .. 

Johan: en omgekeerd ben ik ook verheugd dat jij er ook bent want nogmaals, ik hoor hele 
interessante dingen dus ik ben heel benieuwd wat het gaat brengen; kun jij voordat we de 
inhoud in duiken iets over je zelf vertellen, wat voor iemand ben jij en wat doe je in het 

dagelijks leven .. 
Martijn: ja, dat kan ik zeker, ik, nou ja goed, ik ben 41 jaar fysiek gesproken, ik ben 

volledig bezig met het bewustzijn in het menselijke transitieproces in relatie tot het 
kosmische bewustzijn, onze galactische rol, in verhouding ook weer tot het Aardse 
bewustzijn onze plek hier op Aarde en hoe wij onszelf neerzetten, hoe wij met de Aarde 

samenleven, hoe wij met elkaar omgaan en dat ook alles bekeken vanuit het persoonlijke 
stuk; daar geef ik lezingen over, ik ben met cursussen bezig, ik ben een boek aan het 

schrijven, ik ben hier m’n hele leven al mee bezig, het is zelfs de reden waarom ik hier op 
Aarde ben gekomen en in de reis naar dit moment waar ik nu terecht ben gekomen heb ik 
ook heel veel verschillende leuke, mooie, interessante en ook lastige dingen gedaan, ik heb 

eigen bedrijven gehad, ik heb er ontzettend veel geld mee verdiend en ik heb ook 
ontzettend veel geld verloren, een faillissement meegemaakt, het is een hele grote 

beweging zeg maar op menselijk niveau wat heeft gemaakt dat ik uiteindelijk nu het besluit 
heb genomen om te zeggen van nou, ik richt me eigenlijk puur op dat waarvoor ik 
gekomen ben en het is ook nu de tijd om daar openlijk over te spreken vanuit mijn punt; 

zo een beetje samengevat .. 
Johan: ja, heel goed, jouw naam dook voor mij pas redelijk recent op, ja nu ben je met 

een groot aantal lezingen bezig in de Kwakel, samen met John …, maar laten we teruggaan 
naar het begin want als ik het allemaal goed begrijp was jij ongeveer 11 jaar toen je 
contact kreeg met laten we het maar even buitenaardse intelligentie noemen, kun jij 

vertellen wat er toen is gebeurd en hoe het vervolgens verder is gegaan? 
Martijn: jazeker, nou het begon, het klinkt een beetje vreemd, maar het begon eigenlijk al 

voordat ik geboren ben, ik weet waar ik vandaan kom, van wat voor wereld, die 
herinneringen die heb ik gewoon meegenomen, dat is niet gewist en zo ben ik ook op de 
Aarde gekomen en ik kan mij nog goed herinneren dat ik werd geboren, dat ik eigenlijk 

indaalde via een bepaalde vorm van energie bij mijn fysieke moeder, dat was ook een heel 
pittig proces, ik ben geboren in Amsterdam, ik heb daar 3,5, bijna 4 jaar gewoond en in die 

eerste 4 jaar heb ik al direct allerlei scenario’s om mij heen gehad in deze realiteit en in 
een soort parallelle realiteit waarin ik allerlei zaken waarnam en contact had met 

verschillende soorten wezens, zowel positieve wezens als zeer zwaar negatief wil ik het 
eigenlijk nog net niet noemen maar dominerende energieën en dat heeft zich in een 
behoorlijk krachtige vorm voortgezet, op het moment dat ik in mijn 4e jaar naar Friesland 

ging verhuizen en daar zijn we in Franeker belandt, mijn vader werkte bij Philips en dat 
manifesteerde zich zo erg dat, je kunt eigenlijk rustig spreken over het scenario van 

buitenaardse ontvoering, al hoewel ik liever zeg, ik noem het wel buitenaardse ontvoering 
omdat dat beter, nou ja, wordt opgepakt, omdat mensen daar sneller een bepaalde trigger 
bij hebben, het is natuurlijk een interdimensionaal contact dat je krijgt met wezens en dat 

gebeurde zowel overdag terwijl ik ergens liep, dat ik eigenlijk in een andere realiteit kwam, 
of dat ik een realiteit kwam dat ik in gesprek kwam met wezens of mensen zoals wij er ook 

uitzien, maar het gebeurde ook dat ik ’s nachts uit mijn lichaam werd gehaald en dat ik 
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door enorme grote voertuigen werd opgehaald en dat alles expliciet tegen mijn zin in; dus 
dat is een relaas wat zich gedurende, nou, 9 jaar, zeer intensief, negatief, voordeed en 

vanaf mijn 9e jaar kwam ik in contact met andere wezens en die kwamen daar zeg maar 
tussenin waardoor ik mij beter kon gaan ontwikkelen ook als kind, ik begreep wat er 

eigenlijk aan de hand was en ik weet ook waarom ik hier ben gekomen en dat ik ook ging 
begrijpen op wat voor manier ik mij zou kunnen bewegen in deze wereld want ik  heb mij 
altijd buitengewoon onmenselijk gevoeld, dus dat is eigenlijk een beetje het startpunt 

geweest .. 
Johan: voor mijn beeldvorming Martijn, kijk, ik kan mij voorstellen dat je op energetisch 

niveau contact hebt, we hebben een fysiek lichaam maar we hebben ook subtielere 
lichamen, heb jij met een van die subtielere lichamen dat contact gehad of heb je bij wijze 
van spreken ook gewoon met je eigen fysieke ogen kunnen waarnemen, was het iets dat je 

echt kon zien .. 
Martijn: ja, het speelt zich bij mij in mijn hele leven op allerlei verschillende manieren af 

waaronder ook het puur fysieke, dus ik ben ook fysiek gewoon in contact met wezens uit 
andere realiteiten, dat gebeurde in de kindertijd al en het gebeurt nu nog steeds en dat zijn 
realiteiten die bestaan uit contact met mensen maar ook dat er niet mensachtige wezens 

zijn en dat hoeft  niet per definitie een buitenaards contact te zijn, dat kunnen ook 
realiteiten zijn, contacten uit een andere dimensie, die zich gewoon letterlijk manifesteren 

en daarna ook gewoon fysiek aanwezig zijn; overigens is de hele astrale en etherische 
wereld, in wat voor bewoordingen je het ook wilt noemen, multidimensionaal is een 
realiteit die ook gewoon een fysieke realiteit is, het is alleen zo, vanuit het punt waarin wij 

ons nu bevinden en het punt van waar wij uit waarnemen, zeg maar het fysieke gedeelte, 
kijken wij met het stukje breinvermogen en het Harts vermogen wat wij in ons dragen, 

kijken wij naar een realiteit die wij niet kunnen inschalen simpelweg omdat we de 
vermogens daarvoor op dit moment niet tot onze beschikking hebben, dus het classificeren 

van wel of niet fysiek is heel erg lastig om dat goed neer te zetten maar om een heel 
duidelijk antwoord te geven, het was zeker ook en is zeker ook fysiek ..  
Johan: ja, precies, want ik vergelijk het dan met een soort radio, wij zijn afgestemd op 

een bepaalde frequentie en wat in die frequentie zit dat is voor ons de fysieke werkelijkheid 
maar op het moment dat je op een andere frequentie gaat zitten dan is die realiteit net zo 

fysiek maar dan op een andere manier zeg maar; zo begrijp ik het, ik weet niet of dat klopt 
met hoe jij dat ervaart .. 
Martijn: ja dat is een goede samenvatting, dat klopt inderdaad Johan ..  

Johan: en kun je uitleggen hoe die wezens eruit zien want op internet vinden we allemaal 
fantastische plaatjes en reptielachtige wezens en de Greys; wat heb jij daar zelf van 

meegemaakt?  
Martijn: ja, dat is een hele leuke vraag die je stelt, ik gebruik in de lezingen vaak wel 
plaatjes die ik natuurlijk op het internet vind, alhoewel ik ook bezig ben om nu zelf 

tekeningen en schilderijen te maken waarin ik dus duidelijk kan aangeven en illustreren 
wat ik heb gezien en wat ik zie; laat ik het zo zeggen: de wezens waar ik het meest contact 

mee had in mijn jonge kinderjaren dat waren wezens en zijn wezens, die bestaan gewoon 
nog steeds, dat zijn wezens die lijken inderdaad heel erg op de Greys zoals de mensen 
daarover spreken alhoewel ze toch wel iets anders eruit zien als wat er tot nu toe word 

getekend; het zijn wezens die gemiddeld zo’n 80 cm tot 1,5 m. groot zijn, zijn redelijk 
beige tot wit gekleurd, deze wezens hebben over het algemeen amandelvormige ogen, 

bijna geen neus, een heel klein spleetje als mond, ze hebben een kaal hoofd en ze hebben 
ongelofelijk veel tekenen op hun lichaam, als je ze ziet dan denk je van ze konden wel 
10.000 jaar oud zijn, zo rimpelachtig kunnen ze eruit zien, dus het ziet er niet echt 

beeldschoon uit voor ons punt van waarneming natuurlijk; het zijn allemaal wezens die in 
een soort bewustzijn met elkaar communiceren en daarnaast zijn er ook wezens die 3,5 m. 

groot zijn, die eigenlijk niet eens binnen je huiskamer zouden passen omdat het plafond 
lager is dan 3,5 m. en die zijn vrij smal en hebben hele lange ledematen, hebben eigenlijk 
geen tenen maar meer een soort schubachtige voet aan de onderkant, hun ogen zijn vrij 
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klein zou ik zeggen, ik denk dat dat een 4, 5 cm groot is t.a.v. van die kleinere wezens, 
zien er vrij duister uit die ogen maar ze hebben maar ze hebben een enorme intelligente en  

aandachtige energie bij zich, zien ons ook als een heel bijzonder ras, als een ras dat totaal 
niet in de gaten heeft welke vermogens er in ons liggen en behandelen ons ook als zodanig 

van onwetenden maar je voelt en je ziet en je merkt ook dat op het moment dat je met ze 
communiceert dat ze een enorme verwachting hebben en heel voorzichtig met ons 
omgaan, dus het zijn hele intellectuele wezens die ook een enorm vermogen hebben via 

hun fysieke hersenen maar ook via het metafysische brein dat zich buiten onze realiteit 
afspeelt van wat wij kunnen zien in het huidige lichtspectrum en datzelfde geldt natuurlijk 

ook voor ons soort als mens; maar dat waren de wezens die ik het meeste tegenkwam in 
mijn kindertijd, daarnaast heb ik contact ook met mensachtige wezens waarvan er ook 
soorten zijn en beschavingen zijn die identiek zijn aan hoe wij zijn en er zijn ook 

menselijke wezens die daar gewoon op bepaalde punten van afwijken dus die hebben 
gewoon iets andere oren en een iets andere gelaatsvorm, ja goed, kijk je hier op de aarde 

in de rondte dan zul je ook allerlei verschillende soorten beschavingen en culturen zien die 
totaal verschillend zijn van elkaar, het enige vreemde is dat dat wel wordt geaccepteerd 
omdat dat normaal is, ik bedoel als je naar Mongolië gaat zie je prachtige mooi mensen, als 

je naar de Filipijnen reist zie je weer totaal andere soorten, ga je naar Afrika zie je weer 
ontzettende mooie donkere mensen en ga zo maar door en kom je in Europa dan heb je 

ook allerlei al verschillende soorten dus dat heb je in het universum ook en er zijn ook 
allemaal subtiele verschillen; nou met die mensen heb ik gewoon contact en ik wissel daar 
ook informatie mee uit en wij spelen een zeer belangrijke rol in het kosmische bewustzijns 

proces, onze rol als mens in het geheel .. 
Johan: misschien is het goed om daar op door te gaan zeg maar het grotere plaatje, want 

zoals ik naar de mensheid kijk denk ik dat we een beetje in een peuterspeelzaal-fase 
zitten, dat we niet helemaal doorhebben wat de mogelijkheden zijn en waar we naar toe 

kunnen, enzovoort, maar kun je ons helpen terwijl we nog in die peuterspeelzaal zitten om 
alvast het grotere plaatje te gaan begrijpen? 
Martijn: nou ik kan in ieder geval mijn verhaal doen, daarbij maak ik altijd de opmerking, 

ook voor de luisteraars dat mijn verhaal niet perse het verhaal is wat je tot je hoeft te 
nemen, het is wat ik weet, het is wat ik mij herinner, het is wat ik meemaak, het is de 

informatie die ik van vele beschavingen krijg die ook naadloos op elkaar aansluiten en pak 
daar gewoon je eigen informatie uit wat je ermee kunt doen en misschien inspireert het in 
het punt waarin je bent gebleven of misschien heb je dat net even nodig om een stukje 

verder te komen en misschien ook niet, dat is ook helemaal goed; 
het is zo dat wij op dit moment op de Aarde met onze 54e beschaving bezig zijn, een 

superbeschaving, er zijn 53 superbeschavingen voor ons geweest die in ruimte en tijd al tot 
bijna 1,8 miljard jaar geleden op deze wereld geleefd hebben en dat is een gigantisch raar 
verhaal als je uitgaat van de huidige wetenschappelijke bevindingen over hoe oud de Aarde 

zou moeten zijn .. 
Johan: ja, met deze werelden bedoel je deze planeet .. 

Martijn: deze planeet ja .. dus wij zijn de 54e beschaving, ze noemen ons ook gewoon een 
superbeschaving hoewel wij de eerste superbeschaving zijn op deze Aarde die op een 
totaal incompetente manier omgaan met onze eigen gezondheid, dat is iets wat voor de 

eerste keer zich voordoet, dus het is een hele rare situatie, kort samengevat komt het er 
eigenlijk op neer dat wij een soort zijn die op zoek zijn, wij proberen te achterhalen wat de 

zin is van het leven, waarom zijn wij hier op Aarde, waarom zijn er eigenlijk dieren, hoe 
groot is het universum, waarom is er dan alleen leven op Aarde, in die zoektocht zijn wij 
belandt, maar in die zoektocht worden we natuurlijk op allerlei mogelijke manieren 

tegengewerkt omdat de huidige gevestigde wetenschap gewoon een heel andere stroming 
aanhoudt dus je krijgt dan verschillende realiteiten waarin je eigenlijk wordt weggelachen; 

nou zij zijn gekomen om informatie te geven juist aan die mensen die bestand zijn tegen 
deze duistere krachten noem ik het eigenlijk maar, die niet bereidwilligheid hebben om te 
kijken of er ook andere scenario’s mogelijk zijn, de Aardse mens is op zoek naar bewustzijn 
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naar wat ik al zei de zin van het leven en binnen dat onderzoek en zoektocht is iedere 
persoon op zijn of haar eigen manier bezig om te kijken van waar sta ik in mijn leven, wat 

heb ik meegemaakt en wat voel ik en wat voelt voor mij goed en wat voelt minder goed en 
dat zijn eigenlijk gevoelens die ons een weg wijzen als bakens van waar je naar toe kunt 

gaan in je onderzoek en iedereen heeft daar eigen bakens in maar die bakens hebben een 
bepaald gevoel en dat gevoel komt ergens vandaan, dus we kunnen dingen lezen, we 
kunnen ons informeren over bepaalde zaken, we kunnen naar workshops en lezingen gaan 

maar we kunnen ook diep in onszelf de informatie naar boven halen en die informatie die 
dus naar boven komt dat komt voort uit een tijd waarin wij al ver geëvolueerde wezens 

waren want het kan natuurlijk zo simpelweg niet zijn dat we met z’n allen voelen van 
binnen en ook van binnen er zelfs de beelden bij kunnen halen dat dat niet klopt in de 
realiteit waarin we nu zijn gekomen, dat het niet klopt wat wij leren op dit moment dat dat 

het enige zou zijn waarom wij hier op Aarde zijn namelijk werken, geld verdienen en weer 
doodgaan heel simpel gezegd, en daartussenin is natuurlijk een grote marge van 

ervaringen waarin ook heel veel vreugde en plezier hoort maar dat is niet de enige zin van 
het leven; nou en die gevoelens die wij in ons dragen om te zoeken naar wie wij zijn, die 
gevoelens die komen dus uit een ervaring en uit een herinnering vandaan uit een tijd die 

verloren is gegaan, de mens was al een ongelofelijk superieur en ontwikkeld wezen, zowel 
op individueel niveau als ook op collectief niveau als beschaving en daar is iets gebeurd in 

een tijdspanne die zich eigenlijk op dit moment ten opzicht van onze lineaire tijd meer dan 
een half miljoen jaar in de toekomst bevindt, nou die ervaringen van hoe ver wij al 
ontwikkeld waren, wie wij werkelijk zijn die dragen wij in ons, er is een val van bewustzijn 

gekomen en daar zit een hele lange weg in te gaan naar het punt waarin we nu zijn 
gekomen en wij moeten het nu doen met de informatie die wij in ons hebben, het 

vermogen dat wij in ons dragen waarmee wij kunnen denken en voelen maar ook doen we 
het heel veel met de informatie die van buitenaf op ons afgeschoten wordt door middel van 

kranten, nieuws, televisie, oorlogen, noem alles maar op, dus we krijgen een soort realiteit 
voorgeschoteld waarvan wij maar gewoon moeten aannemen dat dat ook de realiteit is, 
nou en dat is eigenlijk de missie waar ik mee bezig ben gewoon als Martijn zijnde als 

wezen, als galactisch wezen maar ook voornamelijk gewoon als Martijn in verbinding tot 
het grote geheel, om realiteit terug te halen, bespreekbaar te maken, om het hele 

buitenaardse aspect, ontvoering scenario’s maar ook de krachtige liefdevolle verhalen die 
er zijn over wezens die hier op de aarde zijn om ons te ondersteunen, om die in een mix 
bespreekbaar te maken, van wat is eigenlijk de reden dat het allemaal zo moeizaam gaat, 

ligt ‘m nou dat alleen bij de onderdrukkende krachten hier op aarde of ligt ‘m dat ook aan 
onszelf of is het zo dat wij wellicht een heel andere rol vertegenwoordigen die veel groter is 

als we tot nu toe hadden gedacht en juist daardoor de grote groepen die buitenaardse 
wezens worden genoemd zich een beetje afzijdig houden totdat wij een moment kunnen 
pakken binnen onszelf, ook op collectief niveau, om het aan te durven gaan dat wij een 

veel grotere functie hebben als we tot nu toe hadden gedacht; nou dat is eigenlijk een 
beetje het verhaal waar ik mensen mee informeer .. 

Johan: ja ik denk dat het een heel belangrijk verhaal is want we hebben al die vragen en 
iedereen probeert er op een eigen manier antwoord op te geven maar het mooie aan jou is 
dat je bij van wijze van spreken uit de eerste hand hier kunt vertellen, niet zozeer vanuit 

een bepaald dogma of bepaalde leer maar puur vanuit je eigen ervaringen wat je hebt 
beleefd dat superkrachtig overkomt; zullen we even kijken naar de krachten die zeg maar 

het spelletje hier op deze planeet beïnvloeden want ik zie daar toch ook wel opzet in om 
het zo maar even te zeggen en sommigen beweren dat ook daar weer buitenaardse 
invloeden achter zitten, hoe zie jij dat, je hebt het bijvoorbeeld over die universiteiten 

gehad, nou ik weet dat de theorieën die daar verteld worden voor een groot deel 
aantoonbaar niet waar zijn, niet kloppen, maar omdat er krachten zijn die dat zo willen 

houden blijven we daar in vastzitten, dat geldt ook voor de zogenaamde gezondheidszorg 
en noem het allemaal maar op; hoe zie jij dat krachtenspel, is dat puur een menselijke 
aangelegenheid en hebben wij hier een groepje dat de baas wil spelen en dat helemaal 
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verblind vanuit een ego bewustzijn dat steeds erger maakt of is het spelletje wat groter? 
Martijn: nou het zijn verschillende levels van realiteiten van wat zich binnen het hele 

geheel afspeelt, dus het is een en/en-verhaal en sommige realiteiten staan los van elkaar 
omdat simpelweg de krachten die daarachter zitten niet eens van elkaars bestaan weten 

maar daardoor juist wel op een bepaalde manier met elkaar samenwerken, dus laat ik het 
eventjes heel simpel vertalen naar de situatie op dit moment op Aarde: we leven nu in en 
realiteit in een werkelijkheid waarin heel veel oorlog wordt gevoerd waar ontzettend veel 

technologieën worden gebruikt die buitengewoon schadelijk zijn voor zowel het menselijk 
bewustzijn, de menselijke gezondheid, voor de natuur de flora en fauna en noem het 

allemaal maar op en toch staan wij met elkaar allemaal toe dat die technologieën gebruikt 
worden omdat wij simpelweg het idee hebben dat we niks te zeggen hebben, dat we geen 
invloed hebben, die krachten die er achter de schermen bezig zijn en daarbij is geld de 

meest dominante kracht op de Aarde, ze spreken dan wel eens over de bankiers, ze 
spreken wel eens over de grote centrale banken, zijn ook allemaal instrumenten van grote 

groepen en kleine groepen mensen achter de schermen die bepaalde programma’s hebben 
ten gunste van zichzelf en niet eens ten gunste van dimensionele realiteiten die erachter 
zitten want dat bewustzijn hebben ze vaak niet eens hoewel daar wel veel over geschreven 

wordt door mensen is dat zeker niet altijd het geval; dus we hebben te maken met 
verschillende schakels van het uiteindelijke proces waarin we nu belandt zijn, hoe zich dat 

beweegt en hoe dat in relatie staat tot onze galactische contacten zeg maar, dus beter 
gezegd, op dit moment, alles waar we nu in zitten en dan spreek ik niet over het nu van 
2014 maar dan spreek ik over de afgelopen duizenden jaren, dat geheel is een 

voortvloeisel uit nog grotere krachten die er op de Aarde aan de gang zijn gegaan om het 
menselijk bewustzijn laag te houden en daar zijn allerlei systemen geïntroduceerd 

waaronder o.a. ook het geldsysteem, ook de wijze waarop we energie produceren, de wijze 
waarop wij met elkaar tot keuzes komen, dat noemen we dan nu op dit moment politiek en 

de manier waarop de politiek gedomineerd wordt, de grote maatschappijen die natuurlijk 
een enorme invloed hebben op de politiek, die eigenlijk de politiek monddood hebben 
gemaakt, dat is een heel groot scenario wat zich gewoon heeft voltrokken en wat ook tot 

op het eindspel, zo noem ik het maar gewoon, uitgespeeld wordt omdat die krachten 
gewoon te groot zijn, dan spreken we echt over een grote groep mensen die t.a.v. van de 

hoeveelheid mensen op Aarde is het maar een klein groepje mensen, maar die hebben dus 
bepaalde programma’s en die hebben bepaalde technologieën die gewoon buiten het beeld 
worden gehouden van de gewone mens zoals wij;  

daarbuiten is het zo dat de mensen die dus deze rollen spelen die mogelijkheden ook 
hebben gekregen door wezens uit andere dimensies die hier op Aarde al sinds heugenis zijn 

en dat zijn verschillende groepen galactische wezens die de Aarde in feite gebruiken puur 
uit zelfzuchtigheid om verschillende redenen en daarachter, dat is zeg maar het 
buitenaardse scenario, dat is een immens scenario overigens hoor, dat kan je niet in een 

uurtje vertellen, als ik het zou kunnen doen zou ik het zeker doen, maar buiten dat 
scenario speelt zich nog een veel groter scenario af en dat is buitengewoon onthutsend 

want dat heeft te maken met de werkelijke onderdrukking van ons superbewustzijn, dat is 
het super consciousness waarin wij met elkaar verbonden waren, die eigenlijk verbroken is 
en wat ons ook zoveel pijn, verdriet en eenzaamheid geeft in het huidige leven; het is een 

aaneenschakeling van allerlei factoren wat heeft gemaakt dat het punt bereikt is waarop 
we nu zitten en nou op dit moment moeten we dus eigenlijk de boel overeind houden, de 

systemen waarin we met elkaar terecht zijn gekomen moeten overeind gehouden worden 
doordat het systeem corrupt is, bewust, om ons in die tekorten en die problemen te 
houden; dus het is een buitengewoon interessante ontwikkeling en als je terugkijkt in de 

geschiedenis van de mensheid en je kijkt naar allerlei verboden archeologische 
ontdekkingen die er zijn gedaan dan zijn die natuurlijk ook op allerlei verschillende 

manieren uit te leggen, kortgezegd komt het er op neer: er is enorm geknoeid met de 
dimensionale poorten, de toegangspoorten naar onze realiteit, dat is gewoon een bepaald 
veld, een bepaalde stroming, een bepaalde energie waarin wij ons bevinden en daar is zo 
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ontzettend aan geknoeid dat de tijdslijnen van wat wij het verleden noemen eigenlijk is 
opgesplitst, dus er zijn verschillende histories van de mens tot op het moment van heden, 

er zijn verschillende groepen die hier op Aarde bezig zijn ons te manipuleren tot op de dag 
van vandaag en er zijn ook ongelofelijk veel groepen hier op deze Aarde die zich daar 

bewust van zijn in de vorm van religies, dus er speelt zich enorm veel af, complexe materie 
en toch is het allemaal heel erg duidelijk te vertellen .. 
Johan: ik begrijp nu wel een beetje Martijn waarom je hier 4 hele dagen voor nodig hebt 

om het goed uit te leggen want het is inderdaad een joekel van een verhaal, even naar, 
heel concreet, afgelopen 2 keer heb ik bij de radio Luc Vervliet gehad, we hebben het o.a. 

over chemtrails gehad of met name daarover, jij hebt daar ook een beeld van en we 
hebben het net toch over techniek gehad, misschien is het leuk om het even heel concreet 
te maken, wat is volgens jou de rol van die besproeiingen?  

Martijn: nou, die besproeiingen bestaan laat ik dat in ieder geval voorop stellen, dat is 
logica, dat kun je gewoon zien met je ogen en degene die dat tegenspreekt die kijkt 

gewoon niet goed;  
ik ben zelf een professioneel waarnemer, m’n hele leven doe ik studie naar de lucht, naar 
vliegtuigen en ook naar de astronomie, sterrenkunde ben ik buitengewoon in 

geïnteresseerd, ik heb geen universitaire opleiding gevolgd, bewust niet omdat ik  me niet 
wilde conformeren aan bepaalde patronen en vakjes en ik heb geconstateerd na alle jaren 

onderzoek die ik heb gedaan naar ufo’s en ook naar de chemtrails, dat er zo ontzettend 
veel verschillende programma’s bezig zijn waarop het gebeurt, waarop er wordt gesprayd, 
waarom er wordt gesprayd en wat uiteindelijk de doelstelling daarvan is, en ik zal een paar 

van die programma’s opnoemen: allereerst hebben we een programma hier op deze Aarde 
dat het uitsproeien van chemische stoffen gebruikt wordt zeker ook als wapensysteem, er 

zijn op dit moment in een baan om de aarde zijn defensienetwerken, eigenlijk beter gezegd 
offensieve netwerken om gewoon aanvallen uit te voeren op staten die, laat ik het zo 

zeggen, geen interessante staten zijn, grote continenten die eigenlijk tegengestelde 
krachten zijn, ik noem maar eventjes als voorbeeld China, die worden voortdurend 
bestookt door technologie van buiten de Aarde, dat zijn enorm grote telemetrische 

plasmasystemen, wapensystemen die domweg niet zouden kunnen bestaan omdat de 
menselijke technologie dat nog helemaal niet kan bedenken maar ze zijn er, ze hangen in 

een baan om de Aarde en daarvoor is nodig om het effect van die wapens, het gewicht van 
die plasma energieën op zowel individuen, als op objecten, als op atmosferen om dat goed 
te laten slagen en daarvoor is een soort vloeistof nodig in de vorm van gas en die gassen 

worden via vliegtuigmotoren en vliegtuigbrandstoffen, die zitten letterlijk in de moleculen 
geïmpregneerd, zeg maar eigenlijk aangekoppeld in de moleculaire structuur van 

brandstof, worden die in de lucht gesprayd en afhankelijk van de temperatuur-luchtlagen 
die je dus in de atmosfeer hebt zijn die chemtrails soms ontzettend goed zichtbaar en als 
iemand dit beluisterd en daar ook vaak naar kijkt zul je ook vaak kunnen zien dat een 

chemtrails ineens stopt voor een paar honderd meter en dan gaat ie weer verder en dat 
heeft niks te maken met het feit dat op dat moment de sproei installatie uit is maar dat 

heeft te maken dat er op die plek op dat moment een veel minder koude luchtlaag is 
waardoor het kristalliseren van die stoffen op die plek gewoon niet plaats vind dus ook 
visueel niet te zien is en dus eigenlijk zijn chemtrails onder andere hulpmiddelen om 

supergeleide wapensystemen te kunnen laten functioneren en dat zijn niet alleen 
wapensystemen om zaken uit te schakelen maar dat zijn wapensystemen om bijvoorbeeld 

radartechnici compleet objecten in de lucht te kunnen laten zogenaamd verdwijnen op de 
radar zodat het onzichtbaar is en zo is het mogelijk om een heel passagierstoestel uit de 
lucht weg te halen, zogenaamd te laten verdwijnen en niet meer door de radar gevolgd kan 

worden, maar zo is het ook mogelijk om een complete simulatie in de lucht van 80 
gevechtsvliegtuigen te laten plaatsvinden zodat de vijand denkt dat er een massale aanval 

is, dat zijn maar een paar simpele voorbeelden waar chemtrails onder andere voor gebruikt 
worden; 
het tweede programma van chemtrails is dat chemtrails worden gebruikt om een hele grote 
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schil rondom de Aarde aan te brengen, die is er ook voortdurend, een schil van een 
defensienetwerk om te zorgen dat er geen dimensionele voertuigen binnen de atmosfeer 

van de Aarde kunnen binnendringen en dat gebeurt door het in sprayen van speciale 
barium en ook radioactieve delen in de lucht, het verhaal Fukushima heeft ook daarin ook 

een heel andere rol dan tot nu toe werd gedacht, kom ik zo nog even op terug of onthoud 
het dan kun je me het zo nog vragen, het is in ieder geval een systeem dat gebruikt wordt 
door, dat zijn gyrotron systemen, dat zijn enorme grote ontwikkelaars, eigenlijk een soort 

zenders om het heel simpel te zeggen, dat is niet het haarp-verhaal, die staan over de hele 
wereld verspreid en dat zijn apparaten die met enorme hoge magnetische golven en 

radioactieve systemen eigenlijk de onderkant van die schil, hoe zal ik het zeggen, 
beschieten en wat gebeurt er dus in die schil, die spray die dus in een baan om de Aarde is 
gebracht, dat stijgt tot op een hoogte van ongeveer 80 km, daar manifesteert die schil zich 

ook, die is voortdurend aanwezig, die wordt beschoten aan de onderkant met een bepaalde 
snelheid en die moleculen die aan de binnenkant van die schil zich bevinden die worden tot 

bijna op de lichtsnelheid bekrachtigd, waardoor de atomen aan elkaar vastkoppelen en een 
soort schild ontstaat rondom de wereld en dat schild is er puur omdat de geheime 
militairen industrieën zeg maar, dat zijn eigenlijk hele grote private ondernemingen die 

willen gewoon niet dat het binnendringen van onze Aarde door wezens die wel goede 
bedoelingen hebben om ons te ondersteunen dat die hier dus ongevraagd de Aarde 

binnenkomen en daaraan gekoppeld hangt apparatuur, dit zijn een soort super 
computersystemen die kunnen aan de hand van hoe die moleculen zich gedragen rondom 
de wereld kunnen ze monitoren waar er een voertuig gaat binnendringen nog voor het zich 

manifesteert; dus dat is eigenlijk nr. 2 zoals ik het dan nummer; 
een derde programma van de chemtrails is natuurlijk gewoon dat het wordt gebruikt om 

het zonlicht te reflecteren, dat hebben ze bewust gedaan om als een soort rookgordijn te 
fungeren want dan kun je altijd zeggen: we moeten het toegeven want het is gewoon zo 

net zoals de Duitse overheid eigenlijk ook heeft toegegeven dat chemtrails bestaan voor 
het beïnvloeden van de weerpatronen daarmee maak je eigenlijk alle mensen monddood 
die over zaken spreken zoals ik zojuist opnoem want het is eigenlijk een soort rookgordijn 

en of het dan wel of niet nodig is om dat zonlicht af te buigen of terug te kaatsen dat is 
eventjes niet aan de orde, het wordt gewoon gebruikt en daarnaast heb je ook nog stoffen 

dat is nr. 4 die in een baan om de aarde worden gebracht om de luchtstromingen en ook 
de waterstromingen te beïnvloeden, dus het is  niet alleen het reflecteren van zonlicht, het 
is het beïnvloeden en in beweging zetten van bepaalde luchtstromingen die rondom de 

aarde alles, maar dan ook alles op het klimatologische niveau bepalen en daarmee ook de 
wereldzeeën beïnvloeden; dus dat is ook een heel belangrijk element; 

nr. 6 is dat er binnen in het chemtrails programma ook gebruikt gemaakt wordt van 
technologieën die minimaal, als je het zou uit gaan rekenen aan de hand van de huidige 
ontwikkelingssnelheid die ons bekend is op het gebied van technologie zou het nog zeker 

15 tot 18 duizend jaar duren voordat deze technologie in onze handen zou zijn, en wat is 
dat voor technologie: dat zijn eigenlijk Nano technologische, moleculair klein, dus echt 

piep- en piepkleine programmaatjes die in de lucht gebracht worden, dat zijn programma’s 
waarin informatie ligt opgeslagen die wij inademen, dus we kunnen het inademen via de 
lucht, we kunnen het opeten omdat we voedsel verbouwen buiten maar we kunnen het 

uiteindelijk ook via allerlei andere manier binnenkrijgen, via het water, noem zo maar op 
en dat zijn Nano technologische deeltjes die dus in ons lichaam komen en ons 

neurologische en endocriene systeem eigenlijk compleet wijzigen, daar zijn we ons totaal 
niet van bewust want dat lijkt natuurlijk conspiracy van de hoogste plank maar het is 
gewoon een feit, er zijn ook uitgebreide documenten over en er zijn uitgebreide boeken 

over waarin de patenten ook staan vermeld van deze technologie en je zult zelf een beetje 
je eigen voorstellingsvermogen er op los moeten laten om te kunnen beseffen wat dit in 

het groot zou kunnen betekenen; dat laatste is heel belangrijk omdat dat namelijk een 
modificatie betekent van de menselijke soort dus als ik nu het grote antwoord geef op je 
vraag waar het eigenlijk om gaat: het gaat erom dat de menselijke soort wordt vervangen, 
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dat die wordt aangepast en dat er een ander soort mens op deze wereld komt en dat heeft 
dus te maken met ook de lezingen die ik geef om uit te leggen wat er zo belangrijk is 

waarom er een ander soort mens moet komen en wat wij in ons dragen waarom wij niet 
mogen doen waar we eigenlijk ooit goed in waren want dat zijn we ons namelijk weer terug 

aan het herinneren en opnieuw aan het aanleren .. een heel verhaal ..  
Johan:  een heel verhaal ja .. dat wordt ook wel transhumanisme genoemd of wil je het 
anders labelen ..  

Martijn: ik noem het niet transhumanisme, wat transhumanisme is voor mij, dat betekent 
eigenlijk dat er een ander soort mens wordt gemaakt en wat er in werkelijkheid gebeurt is 

dat er niet een ander mens wordt gemaakt maar dat onze lichamen worden 
geprogrammeerd, dat er een nieuw neurologisch systeem, een nieuwe bedrading in ons 
systeem wordt aangelegd waardoor we dus wel kunnen blijven doen wat we nu doen maar 

dat we worden aangelijnd op een netwerk dat buitengewoon multidimensionaal 
functioneert en laat ik daar ook gelijk duidelijk over zijn, dat zijn geen prettige krachten, 

dat zijn krachten die de Aarde in hun grip willen hebben en houden voor alle tijden .. 
Johan: ja want als ik gewoon even naar mijn eigen jeugd kijk en naar nu en bijvoorbeeld 
naar de televisie en naar informatie om mij heen, dan heb ik het gevoel dat we in een soort 

helling terecht zijn gekomen dat alles enorm snel naar beneden afglijdt en dat alles steeds 
banaler, dommer en debieler om het zo maar even te noemen wordt; ligt dat aan mij of is 

dat ook zo wat jij waarneemt en hoort dat bij deze agenda .. 
Martijn: het is in ieder geval zeker zo dat als je met dit soort onderwerpen bezig bent dat 
je natuurlijk ook altijd psychisch en emotioneel geconfronteerd wordt met de ladingen en 

de inhoud van wat je op dat moment aan het onderzoeken bent en die gevoelens die 
hebben gewoon impact op wie we zijn en hoe we ons ook voelen, onze emotionele staat 

wordt daar absoluut door beïnvloedt en daardoor wordt de focus ook extra groot op dit 
soort onderwerpen dus het belangrijke is dat terwijl je deze onderwerpen onderzoekt en je 

eigen rol daar voornamelijk ook in vindt want dat is uiteindelijk waar het om gaat, is het 
van groot belang om te zorgen dat je ook met de natuur in verbinding blijft en ook een 
onderdeel blijft van de cirkel van de natuur, en waarom zeg ik dit: omdat het essentieel is, 

wij mensen zijn een onderdeel van de natuur, van de kosmos, en wij hebben ons door ons 
gedrag en door zelf niet meer na te denken en door eigenlijk voortdurend volgzaam 

systemen gewoon te volgen, hebben wij onszelf uit die cirkel van de natuur geduwd, dus 
wij zijn gevoelsmatig maar ook verstandelijk zijn wij geen onderdeel meer van die natuur, 
ik rijd vanmiddag van Amsterdam naar Den Haag, ik kijk van links naar rechts, ik zie daar 

hele oude windmolens staan en vervolgens zie ik daar ook allemaal helemaal mooie nieuwe 
windmolens staan, aan de andere kant zie ik een heel mooi stuk weiland met allemaal 

mooie koeien erin en vlak daarnaast zie ik zeer geavanceerde machines die daar gras aan 
het maaien zijn; dus je ziet eigenlijk in het hele simpele beeld, de dingen waar we echt 
over na mogen denken, zien we in ons dagelijks leven direct al de bewijzen die ons 

eigenlijk vertellen van ja, met z’n allen zijn we wel bezig met ontwikkeling maar feitelijk 
doen we helemaal niet meer mee in die cirkel van de natuur en als je dan nu kijkt naar de 

grote ellende in de wereld, natuurlijk krijgen we ook alleen maar ellende voorgeschoteld, je 
zou de conclusie kunnen trekken: we zijn alleen maar bezig met verkeerde dingen bezig, 
het wordt ook inderdaad steeds debieler, afgestompte en het gaat steeds meer lijken op 

een totaal gestoorde samenleving, dat is het op vele facetten ook, en het is ook heel 
belangrijk om te blijven beseffen dat er voldoende mensen zijn in deze wereld die het ook 

anders willen en die heel erg, zij het op eigen niveau of in een kleine groep, bezig zijn om 
dit grote fenomeen te onderzoeken en ik heb het sterke gevoel dat het heel belangrijk is 
om op een andere manier over deze onderwerpen te gaan spreken; het is absoluut 

noodzakelijk om de negatieve en minder prettige zaken te belichten, om dat naar voren te 
brengen, en niet omdat, veel mensen zeggen tegen mij: ja goed, als je dat gaat benoemen 

dan maak je het alleen maar groter maar dat is het juist niet, het is juist de innerlijke 
kracht wie wij zijn, de mens die wij ooit zijn geweest en wat we in feite nog steeds van 
binnen in ons dragen, is juist dat wij in staat zijn datgene waar we zogenaamd niet over 
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mogen spreken, waarop allerlei taboes liggen, of waar allerlei blokkades liggen omdat 
mensen er bang van worden, het is juist aan ons om door die barrière heen te gaan om te 

kijken van ok, waarom is dat dan eigenlijk zo, wat is er dan zo belangrijk aan ons en wat is 
de reden dat wij dat allemaal niet zouden mogen weten want dan is er wel iets heel erg 

bijzonders met die mensen aan de hand op aarde, nou kijk en de grote industrieën die 
geleidt worden door die machthebbers die eigenlijk ons als slaven willen laten functioneren 
want daar komt het gewoon simpelweg op neer, die hebben eigenlijk maar één ding voor 

ogen en dat is ons in onwetendheid houden dus op het moment dat wij in een evolutionair 
stadium terechtkomen dat wij gaan beseffen dat er veel meer aan de hand is, nou 

gemiddeld gebeurt dat zo op 58 tot 64-jarige leeftijd gaan mensen zich beseffen van hé er 
is meer, dat is ook altijd een beetje de tijd geweest waarop je met pensioen kon gaan 
voorheen, dat moment wordt vrij snel gevolgd door het overlijden dus daar zit allemaal een 

hele belangrijke structuur en agenda achter dat alles gaat zoals het nu steeds gaat, dus ja, 
het wordt steeds debieler Johan als je het zo wil zeggen, het wordt steeds gekker en 

lastiger en daar tegenaan staat ook dat er grote groepen mensen bezig zijn met dat 
bewustzijn en ik heb voordat ik met jou dit gesprek in ging heb ik ook nog een leuk 
gesprek met iemand anders gehad die zegt door je heel veel bezig te houden met 

conspiracy en toen zeg ik nou conspiracy bestaat niet want het zijn gewoon feiten, 
wetenschappelijk kun je dat gewoon weerleggen, nee maar ze zegt ik bedoel door daar 

mee bezig ga je misschien voorbij als mensheid aan de goede krachten en dat is precies 
waar ik voor sta: wij kunnen het veranderen, wij kunnen het nog steeds omdraaien, ook al 
zijn er mensen die zeggen wij hebben de strijd verloren, nee dat is een illusie, wij hebben 

geen strijd, wij zijn hier op Aarde juist om onszelf neer te zetten en wij kunnen de 
informatie naar voren brengen: wat is er gaande in relatie tot ons bewustzijn met daar 

vooropgesteld dat wij het aankunnen want wij zijn hier op Aarde omdat wij het kunnen ook 
al zijn er heel veel mensen die het ontzettend moeilijk hebben en dat besef ik mij heel erg 

goed, we zijn er juist voor om met elkaar naar een andere wereld te gaan en we doen dat 
allemaal op onze eigen manier maar als je naar onze werkelijkheid kijkt en als je ziet welke 
besluiten er allemaal worden genomen, nou ja, er is gewoon een crisis veroorzaakt, 

bewust, om met oplossingen te komen die eigenlijk nog nijpender zijn, dus we zitten wel 
op een bepaalde ramkoers dat we in een formule terecht zijn gekomen die gewoon hapert 

en die eerdaags gewoon uit elkaar valt, bedenk je wel dat het geen natuurlijke beweging is 
maar dat het allemaal vooropgezet is .. 
Johan: ja precies, maar ik denk dat de mensen die dit doen om zo maar even aan te 

duiden, de machthebbers, noem het ook wel de macht kakkerlakken dat die er wel voor 
waken dat het niet echt barst, want op het moment dat dat gebeurt dan zijn ze de controle 

kwijt, dus ik denk dat ze heel voorzichtig dat boiled-frog-syndrome, dat je een kikker 
levend kan koken door het een heel klein beetje steeds warmer te maken zonder dat ie het 
echt doorheeft totdat het te laat is, ik denk dat het meer die kant opgaat .. 

Martijn: ik denk dat je daar gelijk in hebt want dat is ook wat ik er van weet en dat is 
gewoon van het scenario dat de hele boel uit elkaar spat dat dat zich dat in een slow 

motion gebeurtenis zich zal afspelen simpelweg omdat er dan een nieuw format terugkomt 
waardoor de machthebbers nog steeds de macht kunnen behouden .. 
Johan: ja, precies, precies; hé richting de positiviteit dan want dat spreekt me wel aan 

hoor, kijk, ik geef ook lezingen en ..?.. zeker in het begin wordt ik daar een beetje 
naargeestig en gedeprimeerd van wat er letterlijk boven ons hoofd hangt, maar wat raad jij 

mensen aan want ja ik wil ook graag in harmonie met de natuur leven, maar ik heb geen 
moestuintje, ik heb dat niet allemaal, ik zit ook maar driehoog achter om het zo maar even 
te zeggen, hoe komen wij meer in contact met de natuur, wat raad je mensen aan .. 

Martijn: sowieso is het ontzettend belangrijk om ook letterlijk fysiek met de natuur in 
contact te zijn, dat lijkt een beetje een idyllisch verhaal maar zo heb ik bijvoorbeeld in mijn 

achtertuin een groentetuin en ik vind het heel erg prettig ook als het niet zulk mooi weer 
is, het is koud en ook ik mij wel eens eventjes moet ontspannen en mij eventjes moet 
ontladen in mijn gevoel, ga ik gewoon even in die tuin bezig, dus wat ik eigenlijk zeg: pak 
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gewoon die natuur vast, ga een boswandeling maken, zorg ook gewoon dat je dat inplant, 
we wonen in Nederland, er is genoeg natuur om ons heen en er zijn maar weinig mensen 

die ervan genieten, het allerbelangrijkste is om te beseffen dat wij in een soort loep zitten 
op dit moment, de mensheid verkeert in een voortdurende loep-proces, wij beschrijven 

vaak, wij hebben geleerd dat er reïncarnatie-systemen zijn, dat er vorige levens zijn en die 
programma’s die zijn er ook wel, vorige levens, alleen het heeft een heel andere betekenis, 
het is weer een programma binnen een grotere realiteit waarin het reïncarnatie proces een 

afleidingsmanoeuvre is om niet te ontwaken in het stuk waar het werkelijk om gaat, een 
veel groter stuk bewustzijn, dus als je vreugde en plezier in je leven wilt halen dan zul je 

dus ook de moed en het lef in jezelf dienen op te brengen om iets verder te gaan kijken 
naar van ok, ik loop vast, ik kan bijna geen plezier meer ervaren, ik erger mij, ik voel me 
verdrietig, ik weet het niet meer, eigenlijk weet ik al zoveel maar ik kom er geen steek 

meer mee verder want ja ik weet niet, niemand luistert naar mij en die machten die gaan 
maar steeds door, door dus naar dat grotere verhaal te kijken en het grotere plaatje kun je 

ook beseffen van binnen van ok, ik doe dus gewoon door hier te zijn op Aarde, doe ik mijn 
inbreng, ik spreek erover, ik inspireer mensen erover, ik maak het onderwerp 
bespreekbaar en als al die mensen dat met elkaar doen dan gebeurt er iets in de energie, 

buiten deze realiteit om wat het zo maakt dat ons bronbewustzijn wat letterlijk aan banden 
is gelegd door een soort multidimensionaal virussysteem dat terugkeert in ons brein van 

waaruit wij onze realiteit waarnemen dus het is eigenlijk een heel complex verhaal wat ik 
zeg, het lijkt wel bijna een soort sciencefiction, het leven is eigenlijk ook een soort 
sciencefictionfilm maar we zijn gewoon tot stilstand gebracht dus wil je wat vreugde en 

plezier ervaren dan daag ik eigenlijk iedereen uit om eens te komen luisteren naar wat ik 
te vertellen heb, om te voelen in jezelf wat dat brengt want iedereen reageert er op de 

eigen manier op en het belangrijkste is om te beseffen dat wij nooit, dat wij het punt nooit 
kunnen bereiken om in een depressie terecht te komen waarin het stopt, dat is een gevoel, 

dat is een gevolg uit het vastlopen van je onderzoek, het levensonderzoek, dus 
voortdurend op zoek blijven en elkaar daar in te motiveren en ja wat ik heel belangrijk vind 
binnen het hele proces van bewustwording is dat je elkaar niet gaat tegenspreken en 

elkaar niet elkaars ervaringen wilt opleggen maar dat je elkaar aan luistert en hoort en 
elkaars onderzoeken beluisterd en je ook daarover zegt ik vind het fantastisch dat je dat 

hebt onderzocht, ja ik heb zelf een heel andere ervaring want ik heb dat en dat ervaren, 
maar goed ik ga dat eens even goed door me heen laten gaan en wie weet zitten daar nog 
stukken in die voor mij wel degelijk een soort kentering kunnen veroorzaken waardoor ik 

mijn onderzoek weer kan voortzetten; zorg dat je met de natuur in verbinding blijft, 
zorg dat je informatie verder uitdiept en dat je de bereidwilligheid hebt om in de 

angstpunten van je leven om daar juist aandacht te leggen, we worden compleet 
verblindt doordat we bepaalde terreinen niet durven te bezoeken, te betreden 
omdat wij denken dat daar angst ligt, ik heb laatst een hele mooie lezing gegeven 

in Friesland, er waren meer dan 150 mensen bij aanwezig, was ook een 
ontzettend mooie avond, en toen was er iemand en die zegt: ja ik vind het 

eigenlijk wel heel erg vervelend om te horen naast alle mooie verhalen om ook te 
horen dat wij worden gedomineerd, dat er krachten zijn die eigenlijk tegen ons 
zijn, ik zeg nou ok dat begrijp ik, dat is ook vervelend, besef je je wel dat als wij 

werkelijk in de vrijheid willen komen, als wij uit deze dominerende positie willen 
komen dat wij dan een stukje onderzoek mogen instellen naar waarom dat zo is 

en wie dan die wezens zijn en wat onze rol is en onze mogelijkheid is om daaruit 
te komen, het zijn precies die gevoelens van afwijzing dat je eigenlijk liever de 
andere kant uitkijkt wat maakt dat de krachten die ons domineren zowel op deze 

Aarde in de vorm van de grote industrieën als ook de dimensionale realiteiten die 
hier op Aarde zijn waardoor wij niet tot de essentie komen van wie wij werkelijk 

zijn dus we hebben moed en lef nodig en dat is precies waar het mij om gaat, het 
gaat om verbinding, om mensen dus bij elkaar te brengen en om met elkaar en op 
individueel niveau door angstpatronen heen te gaan want er hoeft helemaal geen 
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angst te zijn, angst is alleen maar een informatietekort .. 
Johan: ja, helemaal mee eens, dat vind ik mooi aan jouw verhaal  

Martijn: er zit gewoon heel veel spiritualiteit in, zo label ik het, ik weet niet of jij dat woord 
ook wel gebruikt, het is ook een hele verademing ten opzichte van heel veel andere 

verhalen die ik heb gehoord over Ufo’s waar ik eerlijk gezegd mijn buik wel van vol had 
maar de manier waarop jij het brengt en met name hoe je het weer terugbrengt naar de 
verantwoordelijkheid die iedereen heeft in dit bestaan hier en nu, ik denk dat dat jouw 

grote kracht is want ik denk dat je daar een heel belangrijk punt hebt wat tot nu toe ja 
vind ik zwaar onderbelicht is, mensen keken naar boven en waren bezig met wat er 

allemaal gebeurde en channelaars die allerlei berichten doorgaven, maar dat was allemaal 
daarbuiten en jij brengt de aandacht weer naar binnen en dat is denk ik heel essentieel ..  
Martijn: dat heb je heel mooi gezegd en heb je heel mooi opgepakt en ja om er nog even 

op terug te komen: ik noem het niet altijd zo spiritueel alswel dat het ons oorspronkelijk 
vermogen is, dat hebben we geclassificeerd als spiritueel omdat we het niet konden 

begrijpen en dat hoeven we ook niet te kunnen begrijpen, we kunnen veel meer als dat we 
ooit hebben aangenomen, een feit is dat de menselijke beschavingen waar ik contact mee 
heb tegen mij zeggen: Martijn, het is gewoon echt de tijd om onderdeel uit te gaan 

maken ..?.. hoe we ons gedragen op deze wereld, want hoe kun je nou tot een 
werkelijke werkelijkheid kunnen komen, hoe wil je nou tot een galactische 

community komen of hoe wil je erachter komen wie je zelf bent als je je zo 
gedraagt op individueel niveau met moeder Aarde in relatie met alles wat er in de 
natuur is maar ook onderling hoe wij mensen met elkaar omgaan, hoe wil je 

toetreden tot een nieuwe realiteit als je de bereidwilligheid niet eens hebt om te 
kijken of je op een fatsoenlijke manier met elkaar kunt omgaan, weet je, het is 

een simpele oefening en het heeft niks met spiritualiteit te maken maar gewoon 
met een stuk verantwoordelijkheid wat wij als soort in ons dragen dat als ik ’s 

morgens opsta, ik even op de rand van mijn bed of onder de douche sta en even 
m’n ogen dicht doe en dat hoeft echt niet een hele lange programmering te zijn 
want dat trekt je uit je gevoel weg, het is een moment van besef van 5 tot 6 

seconden waarin ik me realiseer op dat moment: ik sta op een planeet en die 
planeet daar sta ik samen op met nog 7 miljard andere mooie mensen en ik zie op 

dat moment in mijn gedachten voor mij dat er onder mijn voeten door aan de 
andere kant van deze prachtige mooie bol allemaal water stroomt, bergen zijn, 
land is met dieren en mensen, en ik ruik en voel dat ook heel diep in mijn hart en 

ik realiseer mij dat ik op dat moment op een bol sta die van buiten de Aarde 
bekeken, blauw licht uitstraalt, rondom de zon draait, rondom het centrale 

Galaxy, het oog van ons sterrenstelsel draait met 150 miljoen km per uur en ik 
realiseer mij allemaal dat soort dingen op dat moment en dat mijn kopje koffie 
blijft staan en hoe immens groot deze grote gebeurtenis is en op dat moment 

besef ik Johan dat het heel belangrijk is dat ik van deze dag weer een belangrijke 
dag maak voor mijzelf en voor mijn medemens en op moment dat ik dan op mijn 

fietsje naar de supermarkt ga en haal daar even mijn speltbroodje dan kijk ik 
naar die persoon die daar achter die balie staat en ik besef op dat moment dat de 
manier waarop ik die persoon waarneem en de mensen om mij heen, dat dat alles 

te maken heeft met wat ik voor ogen heb en dat is een stuk vreugde en plezier 
dat kan ik iedereen aanraden en dat zijn simpele dingen wat wij in ons dragen om 

te doen, we zijn veel te ver afgedreven .. 
Johan: jij hebt misschien moeite met het woord spiritualiteit Martijn, maar het is voor mij: 
spirit is de geest en zoals jij het omschrijft noem ik het heelheidsbewustzijn, dat je je 

bewust bent van de heelheid en verbondenheid van alles en overal maar goed dat is mijn 
woord en hoe ik daar naar kijk .. 

Martijn: nou het is voor mij ook spiritualiteit Johan, ik ben een heel spiritueel mens en ik 
gebruik het woord alleen niet zo ontzettend veel, kijk voor jou is het klip en klaar wat voor 
lading en beelden en energieën eraan hangen maar voor heel veel andere mensen hangt 
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aan het woord spiritualiteit een ander beeld en ik wil het onderwerp toegankelijk maken en 
dat iedereen zelf bepaalt welk woord ie ervoor gebruikt dus dat iedereen ook z’n eigen 

lading eraan kan hangen; 
buiten dit hele gebeuren om, ik ben buitengewoon Aards maar ik ben ook buitengewoon 

begaafd, ik ben een hele sterke remote viewer en ik kan ook uit mijn lichaam reizen, ik kan 
niet alleen aura’s zien maar ik zie het morfogenetisch veld van levende wezens, ik kan 
chemtrails ook zien in de lucht, ik kan de patronen zien buiten de luchtstrepen om, ik zie 

resonantievelden, ik zie zoveel, soms wordt ik er helemaal gek van maar zo ben ik geboren 
en dat gebruik als een soort leidraad in mijn onderzoek, dus, ja, ik ben wel spiritueel .. 

Johan: ja helder, mooi dat je je frequentiebereik van je ogen maar waarschijnlijk ook van 
je andere zintuigen wat hebt opgerekt waardoor je wat meer meekrijgt, hé en misschien 
een gekke vraag in deze context: ik heb me een hele tijd geleden beziggehouden met een 

extra planeet omdat Zacharia Sitchin er over had geschreven in zijn boeken, wat weet jij 
daarvan, bestaat die planeet Niburu of wat dat ook mag zijn, of eh, kun je daar iets over 

zeggen? 
Martijn: kijk, wij denken dus in de vorm van planeten, we mogen ons steeds weer voor 
ogen houden en realiseren ook dat alles wat wij denken en wat wij weten dat classificeren 

wij op een manier aan de hand van wat wij ook op dit moment ook kunnen begrijpen, we 
spreken dan over een planeet omdat dat dat ergens in de oudheden ook als een planeet 

werd beschreven, ja, er is een krachtveld in ons zonnestelsel die zich niet op het zichtbare 
spectrum eigenlijk afspeelt, het is meer een energetisch, een dimensionaal krachtveld 
waarin een planeet is, laten we het gewoon maar even een planeet noemen, die een heel 

andere rol heeft binnen ons zonnestelsel als alle andere planeten, dus dat klopt zeker en 
het was in mijn 10e jaar dat ik die informatie ook ontving, toen kreeg ik dat ook te zien en 

ik heb ook gezien dat dat een planeet is waar ten aanzien van de mensheid niet zulke grote 
bijdragen van hoeven verwacht te worden in tegenstelling van wat heel veel mensen ervan 

denken .. 
Johan: en het verhaal van die Annunaki dan, die het geweest zijn, is dat ook volgens jou 
correct, of ..  

Martijn: ja ik heb buitengewoon veel contact gehad met de Annunaki en ik heb de 
Annunaki ook veel ervaren als niet mensachtige wezens, in vele geschriften worden ze wel 

als mensachtige wezens weergegeven, zo heb ik ze nooit gezien, ik ben veel ook door de 
Annunaki slecht behandeld en ik daar ook wat littekens van overgehouden fysiek op mijn 
lichaam, de Annunaki is een ras wat zich in een parallelle realiteit bevindt ten aanzien van 

onze realiteit, ze kunnen vanuit die realiteit kunnen ze heel snel switchen naar onze 
realiteit, dat doen ze bewust niet omdat hun agenda eropuit is om verborgen te blijven, de 

Annunaki zijn een beschaving die hiarchisch gezien een soort zijn die ervoor zorgen dat de 
grotere werkelijkheid achter het hele buitenaardse fenomeen, dat die verborgen blijft en 
die rol spelen ze uitermate goed en dat doen ze al voor vele miljoenen jaren dus dat gaat 

veel verder terug als wij op dit moment beseffen .. 
Johan: ok, en dan één vraag in het verlengde hiervan, volgens Sitchin hebben de 

Annunaki de mensen zoals wij die kennen, de Homo Sapiens, gecreëerd met behulp van 
genetische manipulatie, is dat ook wat jij hebt onderzocht of gevonden in jouw onderzoek 
..  

Martijn: wat ik er gewoon van weet omdat ik me het gewoon klip en klaar kan herinneren, 
is het zo dat wij zelf de scheppende krachten zijn achter ons ras en dat heeft te maken met 

de wereld die in feite is onderdrukt van waaruit wij naar een tussenbasis zijn gegaan die 
wij zelf geschapen hebben, vanuit die wereld hebben wij een incarnatieproces in werking 
gezet om in het laagste vibrationele resonantieveld van de dimensies te kunnen existeren, 

om daar binnen te komen en geboren te worden in een Aards lichaam, die Aardse lichamen 
die wij in eerste instantie zelf voor ogen hadden werden aangepast door de Annunaki, dus 

het is niet zo dat de Annunaki het menselijk ras heeft gecreëerd maar wel in de huidige 
vorm heeft gezorgd dat zelfs dat stuk vermogen dat we hier op Aarde in ons mee konden 
nemen dat zelfs dat geblokt is, op die manier heeft hij zeker gelijk .. (Johan: ja .. ok .. ) 
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en je kunt dat in een grotere context zetten en het vervelende eigenlijk tot nu toe en dat 
ben ik mijn hele leven ook bewust en dat is ook de reden waarom ik tot nu toe, waarom ik 

het vasthoud omdat ik ook te horen kreeg dat het nog niet het goede moment was 
vanwege de informatie ook, het gaat niet om de informatie dat ik dat vertel, het gaat erom 

dat informatie iets met de mensen kan doen dat er een wezenlijke verandering door 
optreedt en dat was het moment nog niet, dus ik heb al die jaren heb ik dat laten gaan en 
ik heb ook al die jaren natuurlijk wel vernomen van bepaalde informatiekanalen, ik heb zelf 

moet ik wel zeggen heel weinig boeken gelezen juist om zuiver te blijven bij mijn eigen 
ervaringen en waarnemingen en herinneringen, die zijn gewoon kristalhelder, de mensheid 

is niet als zodanig geschapen door de Annunaki maar dat is iets wat de Annunaki zelf 
hebben gecreëerd om ons af te houden van dat wij hier zelf zijn gekomen, het is een 
voortdurende mind game, het is een voortdurende maskering van de werkelijke 

werkelijkheid .. 
Johan: makes a lot of sense Martijn wat je nu zegt, het resoneert laat ik het zo zeggen, 

dankjewel daarvoor, want dat stukje klopte voor mij niet maar goed, dat is nu ook 
opgelost, hé we hebben nog 5 minuten en volgens mij kunnen we nog wel 5 avonden 
doorpraten, richting de afsluiting, hoe gaat het verder op deze planeet, heb je daar een 

beeld van of kun je daar iets over zeggen? 
Martijn: nou, we zijn nu op een moment terecht gekomen waarin wij als menselijke soort 

het vermogen hebben om simpelweg onze wil zeg maar niet vanuit onze hersenen, maar 
onze wil vanuit ons gevoel, om die uit te gaan spreken, om dat kenbaar te maken, een heel 
simpel voorbeeld, 50 jaar geleden dan deden de mensen daar helemaal niks aan en je 

moest gewoon je mond houden en meelopen en in feite is dat nu nog steeds hetzelfde 
gebleven, de krachten worden steeds groter om de monden dichtgesnoerd te houden maar 

als je gewoon met mensen in gesprek gaat dan merk je ook, mensen die gewoon naar de 
kerk gaan, naar de moskee gaan, merk je dus dat iedereen het gevoel heeft dat er iets niet 

klopt maar wat er niet klopt dat weten we niet en waar we nu in terecht zijn gekomen op 
dit moment, in wezen is het zo dat wij nu in staat zijn om met zoveel kracht beslissingen te 
nemen zonder dat we daarover hoeven te spreken, dus wij hebben een vermogen in ons 

waarbij wij, ik geef als voorbeeld: als we met 1000 mensen bij elkaar kunnen 
komen die hiervoor durven te gaan om bijvoorbeeld alle wapens, wapensystemen 

in Oekraïne, gewoon weg te denken; het meest onwaarschijnlijke waarvan 
wetenschappers zeggen dat is onzin, alhoewel er natuurlijk genoeg 
wetenschappers zijn die zeggen: de kwantum fysische wereld bestaat, om dus 

andere vermogens aan te wenden, we zitten nu in een kritieke fase, gaan wij 
geknield door het leven en wachten wij op de genadeslag of gaan wij rechtop 

staan of blijven wij rechtop staan en gaan wij moedig met elkaar samenwerken 
en gaan wij moedig en met veel lef aan de slag om te zorgen dat we onze 
vermogens weer bij elkaar brengen en dat is waar ik mee bezig op een liefdevolle 

manier, het is heel intensief maar het is heel belangrijk en daar geef ik ook straks 
informatiemiddagen over dat mensen ook kunnen gaan leren hoe je dat weer kunt 

gaan toepassen, daarnaast is het heel belangrijk om niet meer zonder blikken of 
blozen alles aan te nemen en te accepteren, want we kunnen natuurlijk wel 
zeggen van ik ben het er niet mee eens dus ik ga een petitie opzetten, dat werkt 

niet, dat zit in de energie wordt dat opgevangen door het systeem waarin wij nu 
zitten, dus wij zullen andere bewegingen nodig hebben en ik heb jou ook wel 

eens gevolgd met deze en gene organisaties en wat je allemaal doet en daar is 
gewoon moed voor nodig om te doen wat onder andere jij ook hebt gedaan en als 
we dat met elkaar kunnen bereiken, moed tonen, samen, met elkaar en op dat 

punt zitten we dus nu, kunnen wij in een heel kort tijdsbestek, kunnen wij een 
nieuwe realiteit implementeren binnen het huidige systeem dus we moeten het 

niet vervangen, van binnenuit gaan we een nieuwe realiteit creëren en daar heb 
ik expliciete ideeën over .. 
Johan: dat spreekt me heel erg aan Martijn want inderdaad er zijn heel veel mensen die 
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het doorkrijgen en tegen het systeem willen gaan vechten en het systeem kapot willen 
maken maar die energie werkt alleen maar contraproductief en maakt het alleen maar 

erger (Martijn: exact) en jij hebt dus heel concreet voorstellen over wat we kunnen gaan 
oppakken, daar hebben we de tijd helaas niet meer voor, misschien heb je één klein 

dingetje wat je kunt delen en dan moeten we richting de afronding gaan .. 
Martijn: nou, wat ik wil delen in ieder geval is dat het uitermate belangrijk is om het hele 
gebeuren buitenaards fenomeen om dat binnen je eigen realiteitsgrenzen om dat nou eens 

gewoon onder de loupe te nemen, hè dus kijk eens van hoe ervaar jij het buitenaardse 
fenomeen, is dat inderdaad iets van wat je zelf al zegt buiten ons, alleen maar in de lucht 

en wat betekent het voor jou, in welke relatie sta je daarmee, iedereen mag daar op zijn 
eigen manier naar kijken en wees ook bereidt om voor dat je dat onderzoek gaat doen die 
resetknop in te drukken, dat alles wat je hebt gelezen de afgelopen jaren, alles wat je 

erover hebt gehoord, hoe aannemelijk het ook is en hoe dienend het zelfs ook is geweest, 
omarm het gewoon en besef dan op dat moment dit heeft mij gebracht op het punt waarop 

ik nu ben en heb dan de moed en het lef om die resetknop in te drukken om te kijken van 
nu ga ik eens kijken wat er nog meer is aan informatie ook al staat dat misschien haaks of 
is het zelfs in contradictie met datgene wat ik tot nog toe geleerd heb en heb gevoeld, 

wees bereid om voortdurend opnieuw een realiteit te accepteren want daar liggen namelijk 
de sleutels dat een bestudeerde realiteit niet een nieuwe religie wordt, daar mogen 

we voor waken .. 
Johan: ja, kan ik me helemaal bij aansluiten, ik denk dat de meeste mensen het woordje 
resetknop een beetje eng vinden, misschien kun je het beter de muteknop noemen 

(Martijn: ja, mag ook) maar ik zie het ook zo, het is voor mij het verhaal van bouw je je 
huis op rots of op zand en we hebben heel veel dingen gebouwd op zand en die kunnen we 

denk ik het beste gewoon even negeren en dan maken we een nieuw huis maar dan op rots 
en dat is wat ik jou hoor zeggen en dat is ook waar ik maar ook heel veel andere mensen 

voor staan; ik wil jou heel erg bedanken Martijn voor jouw zeer waardevolle input en je 
hebt me heel enthousiast gemaakt en ik begrijp nu ook waarom mensen zo enthousiast 
naar mij reageren over jou want jij spreekt vanuit een energie die heel goed bij me 

binnenkomt dus daar wil ik je heel erg voor bedanken .. 
Martijn: heel graag gedaan .. 

Johan: los van de inhoud .. 
Martijn: ik wil jou graag ook heel erg bedanken voor de mogelijkheid die je hebt gegeven 
om hier met jou over te spreken, dankjewel .. 

Johan: nou heel graag gedaan Martijn; luisteraars, hartelijk dank voor het luisteren, wil je 
meer weten van Martijn z’n werk, ga dan naar martijnvanstaveren aan elkaar .nl en daar 

vind je ook zijn lezingenreeks en dan kun je ‘m vast wel binnenkort een keer gaan 
ontmoeten, dus nogmaals dank iedereen, dank dat jullie hebben afgestemd op 
findingvoices.com en graag tot een volgende keer dan is mijn gast Femke Bloem en die 

kennen jullie misschien nog als nieuwslezer bij o.a. Niburu Avondjournaal en ook bij sobm 
verkiezingsjournaal.  

Graag tot een volgende keer! 
 
      == 
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